

PROFESSIONAL CERTIFICATE IN  
**MODERN POP  
MUSIC**

现代流行音乐专业证书课程



# Professional Certificate in Modern Pop Music

## 现代流行音乐专业证书课程 (PCMP)

Intake 开课时间: March, June, October (3月, 6月, 10月)

Study Duration 课程时间: 3 months

(Full time: Tuesday and Thursday, 10am-12pm) / (Part-time: Saturday, 9am-12pm)

(全日制: 周二和周四, 上午 10 点至下午 12 点) / (兼读制: 周六上午 9 点至下午 12 点)

The Professional Certificate in Modern Pop Music, in collaboration with D Leo Music Academy, trains musicians worldwide to enhance their skills, mindset, and potential. Students focus on practical results, mastering professional accompaniment and performance without sheet music. The program aims to cultivate elite musicians who excel in their fields and contribute to the future of music.

现代流行音乐专业证书课程与 D Leo 音乐学院合作, 旨在培养全球音乐人才, 提升技能、思维方式和潜力。课程注重实践成果, 帮助学生掌握无需依赖乐谱的专业伴奏与表演技巧。课程致力于培养卓越音乐精英, 并为音乐的未来做出贡献。

### Career Opportunities 职业机会

- Freelance Musician 自由音乐人
- Music Teacher 音乐教师
- Band performer 乐团艺人
- Songwriter 歌曲创作人

### Course Content 课程内容

- Introduction to Modern Pop Music and Music Theory 现代流行音乐与音乐理论简介
- Creating 14 Styles of Songs with Four-Chord Combinations 使用四和弦组合创作 14 种音乐风格
- Common Chord Progressions in Pop Music 流行音乐中常见和弦进行
- Types and Styles of Chord Progressions 和弦进行的类型与风格
- Songwriting and AI Music Production 歌曲创作与 AI 音乐制作
- Live Band and Performance Training 现场乐队与表演训练

### Entry Requirements 入学要求

- Must have basic skills in playing either the guitar or piano.  
必须具备基本的吉他或钢琴演奏技能。
- Must be able to participate and adapt to band-style training and performances.  
需要能够参与并适应乐队形式的训练与表演。
- SPM/UEC or other equivalent exam holders are eligible to apply.  
拥有 SPM/UEC 或其他同等资格的考试成绩者可以申请。
- Students without any valid public examinations and music certificates are encouraged to apply, an interview session is required before enrolment.  
欢迎没有任何有效公共考试成绩和音乐证书的学生申请, 但需要在入学前进行面试。

### Study Mode 课程模式

- 3 months full-time or part-time programme (containing technical practices and final project).  
为期 3 个月的全日或兼读制课程 (包含技术实践和最终实作项目)

#### Disclaimer 声明

None of the above-listed programs are accredited by the Malaysian Qualifications Agency (MQA).  
上述课程并非马来西亚学术资格鉴定机构 (MQA) 的认证课程。

SC Education Management Sdn Bhd | C/O Southern University College



+607-558 6605 ext 172/173



scem@sc.edu.my



+6011-1142 5579 / +019-812 5579



PTD 64888, Jalan Selatan Utama, KM15, Off Jalan Skudai, 81300 Skudai, Johor, Malaysia



**现代流行音乐专业证书课程**  
**Professional Certificate in Modern Pop Music (PCMP)**

**Fees Structure**

<1> Full Payment

	<b>Price (RM)</b>	<b>8% SST</b>	<b>Price (RM)</b>
<b>Registration Fee</b>	250.00	20.00	270.00
<b>Student Activities Fund</b>	100.00	-	100.00
<b>Graduation Fee</b>	185.00	-	185.00
<b>Tuition Fee</b>	7,000.00	560.00	7,560.00
<b>Total</b>			<b>8,115.00</b>

Upon full payment, a special rebate of RM1000 will be waived from the tuition fee.

<2> Payment Method

**1. By Cash / Credit Card - Over Southern UC Account & Finance Office Cashier Counter (Level 1, Room 103)**

Opening Hour: Monday to Friday (8:30am to 5:00pm)

\* Closed on Saturday, Sunday & Public Holiday

**2. Cheque / Bank Draft – Payable to “SC EDUCATION MANAGEMENT SDN BHD”**

Please indicate student name, student ID and contact number on the reverse side of cheque / bank draft.

**3. Direct Bank In / Online Transfer**

Payee Name: SC EDUCATION MANAGEMENT SDN BHD

Current Account No.: PUBLIC BANK 315 001 2323

Please send the bank in slip that indicates student name, student ID and contact number to Southern Institute of Technical Education (SITE).

Email: [scem@sc.edu.my](mailto:scem@sc.edu.my)

WhatsApp: 011-1142 5579/ 019-812 5579